



公安大学 SZ085608

中国人口统计年鉴

CHINA POPULATION STATISTICS

YEARBOOK

1994

国家统计局人口与就业统计司 编

中国统计出版社

(京)新登字 041 号

版权所有。未经许可,本书的任何部分均不得以任何形式重印、复制、拷贝、翻译。

图书在版编目(CIP)数据

中国人口统计年鉴 1994/国家统计局人口与就业统计司编。

北京:中国统计出版社,1994,9

ISBN 7-5037-1735-1

I. 中...

I. 国...

II. 人口统计-中国-年鉴-1994

N. C924. 25-54

中国统计出版社出版

(北京复外三里河月坛南街 38 号 100826)

新华书店经销

友谊印刷经营公司印刷

*

787×1092 毫米 16 开本 34.125 印张 99 万字

1994 年 11 月第 1 版 1994 年 11 月北京第 1 次印刷

印数:1-2000

ISBN 7-5037-1735-1/C. 998

定价:49.00 元

《中国人口统计年鉴》编委会

主 任：卢春恒

副 主 任：孙怀阳 张为民

委 员：(以姓氏笔划为序)卢春恒 孙怀阳 刘长松

张为民 张汝跃 胡 英

责任编辑：罗 飞 杨柳枝

校 对：杨柳枝

封面设计：王四海

编辑说明

一、《中国人口统计年鉴—1994》是一部全面反映中华人民共和国各种人口状况的资料性年刊,全书收集了全国和各省、自治区、直辖市大量的人口数据,以及世界各国的主要人口数据。

二、全书内容分为八个部分,即:(一)1993年全国人口变动抽样调查数据;(二)1990年全国人口普查数据;(三)1990年全国人口普查分析文章;(四)全国历年人口统计数据;(五)1993年度全国户籍统计人口数据;(六)1993年度全国计划生育统计人口数据;(七)1993年度全国民政统计人口数据;(八)世界各国主要人口数据。

三、为了满足社会各部门的需要,本期年鉴同时公布人口普查、人口抽样调查和户籍统计等多方面的人口数据。由于统计的方法不同,以及某些原因,数据不可能完全一致,请读者在使用时加以注意。

四、1984年后新建制的市和镇包括大量的农业人口,特别是近几年来,许多乡改为镇,使镇人口猛增,市镇中的非农业人口所占比重较1984年以前相对降低较多。为了便于各部门使用,1990年全国人口普查采用两种口径进行汇总市镇人口,1993年全国人口抽样调查全部采用第二口径汇总市镇人口。两种口径划分如下:

第一种口径(按行政建制):

市人口——市管辖区域内的全部人口(含市辖镇,不含市辖县);

镇人口——县辖镇的全部人口(不含市辖镇);

县人口——县辖乡人口。

第二种口径:

市人口——设区的市的区人口和不设区的市所辖的街道人口;

镇人口——不设区的市所辖镇的居民委员会人口和县辖镇的居民委员会人口；

县人口——除上述两种人口以外的全部人口。

五、1990年全国人口普查取得了十分丰富的人口资料，由于受年鉴篇幅限制，每年只能刊登一部分，读者在使用时，如能结合前四年的年鉴中所刊登的普查数据，将使资料更为全面，详细和系统。

六、除注明含中国人民解放军现役军人和台湾、香港、澳门人数的表外，其他表均为大陆30个省、自治区、直辖市的人口数。

七、本年鉴的编辑得到公安部三局、国家计生委规划统计司、民政部综合计划司等单位的大力支持，谨此致谢。

八、本年鉴表中的符号说明：

“...”表示数据不足本表最小单位数；

“空格”或“—”表示该项统计指标数据不详或无该项数据；

“※”或“①”表示本表下有注解。

目 录

第一部分 1993 年全国人口变动抽样调查数据

1993 年我国人口增长稳中略降	(3)
1993 年我国人口出生率下降原因	(5)
说明	(7)
1-1 省、自治区、直辖市人口变动情况	(8)
1-2 省、自治区、直辖市分性别的人口数	(10)
1-3 全国分年龄、性别的人口数	(11)
1-4 全国市分年龄、性别的人口数(第二口径)	(14)
1-5 全国镇分年龄、性别的人口数(第二口径)	(17)
1-6 全国县分年龄、性别的人口数(第二口径)	(20)
1-7 省、自治区、直辖市人口年龄构成指数	(23)
1-8 省、自治区、直辖市家庭户与集体户的户数、人口数	(24)
1-9 省、自治区、直辖市家庭户规模	(25)
1-10 省、自治区、直辖市有 65 岁及以上老年人的家庭户	(26)
1-11 省、自治区、直辖市分性别的各种文化程度人口数	(27)
1-12 全国 6 岁及 6 岁以上分年龄、性别的各种文化程度人口数	(30)
1-13 全国 15 岁及 15 岁以上人口分年龄和文化程度的婚姻状况	(36)
1-14 省、自治区、直辖市育龄妇女近几年平均初婚年龄	(54)
1-15 省、自治区、直辖市的市育龄妇女近几年平均初婚年龄	(55)
1-16 省、自治区、直辖市的镇育龄妇女近几年平均初婚年龄	(56)
1-17 省、自治区、直辖市的县育龄妇女近几年平均初婚年龄	(57)
1-18 全国近几年初婚 1992 年初育的育龄妇女人数及所占比重	(58)
1-19 省、自治区、直辖市 1993 年生育的已有一个存活子女的妇女数	(59)

1-20 省、自治区、直辖市分孩次及性别的出生人数	(60)
1-21 省、自治区、直辖市分年龄死亡率	(62)
1-22 省、自治区、直辖市迁入人口状况	(64)
1-23 省、自治区、直辖市迁出人口状况	(65)
1-24 全国按省内外分的迁入人口状况	(66)
1-25 全国按省内外分的迁出人口状况	(66)

第二部分 1990 年全国人口普查数据

2-1 全国分县(含县辖镇)、市(不含市辖县)的居委会人口、村委会人口及非农业、 农业人口	(69)
2-2 省、自治区、直辖市常用人口年龄分组	(149)
2-3 全国各民族人口的文化程度状况	(152)
2-4 全国各民族分性别的文盲、半文盲人口数	(158)
2-5 全国 15 岁及 15 岁以上分年龄、性别的文盲、半文盲人口数	(162)
2-6 全国市 15 岁及 15 岁以上分年龄、性别的文盲、半文盲人口数(第二口径)	(166)
2-7 全国镇 15 岁及 15 岁以上分年龄、性别的文盲、半文盲人口数(第二口径)	(170)
2-8 全国县 15 岁及 15 岁以上分年龄、性别的文盲、半文盲人口数(第二口径)	(174)
2-9 省、自治区、直辖市按职业大、中、小类分的人口数	(178)
2-10 全国按文化程度分的各职业大、中、小类人口数	(188)
2-11 全国 15 岁及 15 岁以上人口分年龄和文化程度的婚姻状况	(210)
2-12 省、自治区、直辖市混合户户数及所占比重	(258)
2-13 省、自治区、直辖市有老年人口的户数	(259)
2-14 省、自治区、直辖市家庭户类别	(262)
2-15 省、自治区、直辖市市家庭户类别(第二口径)	(264)
2-16 省、自治区、直辖市镇家庭户类别(第二口径)	(266)
2-17 省、自治区、直辖市县家庭户类别(第二口径)	(268)
2-18 1989 年全国分年龄生育双胞胎妇女及其占有生育妇女的百分比	(270)
2-19 1989 年全国市分年龄生育双胞胎妇女及其占有生育妇女 的百分比(第二口径)	(271)

2-20 1989 年全国镇分年龄生育双胞胎妇女及其占有生育妇女 的百分比(第二口径).....	(272)
2-21 1989 年全国县分年龄生育双胞胎妇女及其占有生育妇女 的百分比(第二口径).....	(273)
2-22 省、自治区、直辖市分性别的死亡人口数.....	(274)
2-23 省、自治区、直辖市的市分性别的死亡人口数(第二口径).....	(276)
2-24 省、自治区、直辖市的镇分性别的死亡人口数(第二口径).....	(278)
2-25 省、自治区、直辖市的县分性别的死亡人口数(第二口径).....	(280)
2-26 全国按现住地和 1985 年 7 月 1 日常住地类型分性别、迁移原因 的迁入人口数.....	(282)
2-27 北京市 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况.....	(322)
2-28 天津市 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况.....	(324)
2-29 河北省 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况.....	(326)
2-30 山西省 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况.....	(328)
2-31 内蒙古自治区 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况.....	(330)
2-32 辽宁省 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况.....	(332)
2-33 吉林省 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况.....	(334)
2-34 黑龙江省 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况.....	(336)
2-35 上海市 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况.....	(338)
2-36 江苏省 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况.....	(340)
2-37 浙江省 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况.....	(342)
2-38 安徽省 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况.....	(344)
2-39 福建省 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况.....	(346)
2-40 江西省 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况.....	(348)
2-41 山东省 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况.....	(350)
2-42 河南省 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况.....	(352)
2-43 湖北省 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况.....	(354)
2-44 湖南省 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况.....	(356)
2-45 广东省 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况.....	(358)
2-46 广西壮族自治区 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况.....	(360)

2-47 海南省 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况·····	(362)
2-48 四川省 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况·····	(364)
2-49 贵州省 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况·····	(366)
2-50 云南省 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况·····	(368)
2-51 西藏自治区 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况·····	(370)
2-52 陕西省 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况·····	(372)
2-53 甘肃省 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况·····	(374)
2-54 青海省 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况·····	(376)
2-55 宁夏回族自治区 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况·····	(378)
2-56 新疆维吾尔自治区 1989 年育龄妇女分年龄、孩次的生育状况·····	(380)

第三部分 1990 年全国人口普查分析文章

我国 15—24 岁的青年就学人数较少,就业人数较多·····	(385)
我国在业人口的文化素质亟待提高·····	(388)
我国有多少人“搞饭吃”? ·····	(390)
我国农业、非农业户口人口的就业分布 ·····	(392)
我国少数民族人口文化教育水平有较大幅度的提高,但各少数民族间的差异很大 ·····	(395)
我国夫妻年龄结构的现状及趋势·····	(398)
全国有 768 万 30—44 岁大龄未婚人口 ·····	(401)
我国妇女双胞胎生育的几个特点·····	(403)

第四部分 全国历年人口统计数据

一、总户数、总人口

4-1 全国历年总户数、总人口 ·····	(408)
4-2 全国历年非农业、农业人口 ·····	(409)
4-3 全国历年人口密度·····	(410)
4-4 台湾、香港、澳门历年人口数·····	(411)
4-5 省、自治区、直辖市历年总户数、总人口 ·····	(412)

二、市、镇人口

4-6 全国历年城乡人口构成·····	(430)
4-7 全国历年市、镇人口数·····	(431)
4-8 省、自治区、直辖市部分年份市、镇人口数·····	(432)
4-9 全国历年按非农业人口分组的市数·····	(436)

三、人口自然变动

4-10 全国历年人口自然变动情况·····	(438)
4-11 省、自治区、直辖市部分年份人口自然变动情况·····	(439)

四、人口教育

4-12 各级学校数、教师数·····	(444)
4-13 中等学校分类学校数、教师数·····	(446)
4-14 普通高等学校各类学生数·····	(448)
4-15 小学各类学生数·····	(448)
4-16 盲、聋哑学校各类学生数·····	(449)
4-17 幼儿园各类学生数·····	(449)
4-18 中等学校各类学生数·····	(450)
4-19 初中毕业生和小学毕业生升学率·····	(454)
4-20 小学学龄儿童入学率·····	(454)

第五部分 1993 年度全国户籍统计人口数据

5-1 总户数、总人口·····	(457)
5-2 非农业、农业人口·····	(458)
5-3 非农业、农业人口所占比重·····	(460)
5-4 市、县、县辖镇个数及人口数·····	(461)
5-5 全国及市、县、县辖镇性别比·····	(462)
5-6 行政区划·····	(463)
5-7 22 个沿海城市人口及人口变动情况·····	(464)
5-8 地级市及县级市个数、总人口、非农业人口·····	(466)
5-9 市人口分组·····	(467)

5-10 按总人口排序的市及其人口数·····	(468)
5-11 按非农业人口排序的市及其人口数·····	(473)
5-12 按县总人口分组的县数·····	(478)

第六部分 1993 年度全国计划生育统计人口数据

6-1 各地区采取各种节育措施的人口数·····	(481)
6-2 各地区采取各种节育措施人数与上年比较情况·····	(482)
6-3 各地区节育率及采取各种节育措施所占比重·····	(483)
6-4 各地区采取各种节育措施比重与上年比较情况·····	(484)
6-5 各地区节育率及各分项措施节育率·····	(485)
6-6 各地区节育率及各分项措施节育率与上年比较情况·····	(486)
6-7 各地区已婚育龄妇女及领证情况·····	(487)

第七部分 1993 年度全国民政统计人口数据

7-1 省、自治区、直辖市主要民政对象情况·····	(491)
7-2 省、自治区、直辖市优抚对象情况·····	(492)
7-3 省、自治区、直辖市婚姻登记情况·····	(494)
7-4 省、自治区、直辖市涉外及华侨、港澳台同胞婚姻情况·····	(496)
7-5 1979—1993 年全国婚姻登记情况·····	(498)

第八部分 世界各国主要人口数据

8-1 世界各国人口密度·····	(501)
8-2 1993 年世界各国人口数据·····	(504)
主要统计指标解释·····	(524)

NOTES FROM THE COMPILER

I. "CHINA POPULATION STATISTICS YEARBOOK — — 1994" is an annual statistical reference publication, intending to provide summary statistics on the population of the People's Republic of China. The yearbook contains population data at national and provincial level as well as the major figures of other countries of the world.

II. This yearbook consists of eight chapters, namely: Figures of the national population change survey in 1993; figures of the 1990 population census; papers using the 1990 population census data; figures of population statistics over the past years; figures of the household registration in 1993; figures of the family planning statistics; figures of the civil affairs statistics and major figures of other countries of the world.

III. In order to meet the needs of different departments or institutions, this yearbook contains the data from various sources, such as population census, population change survey and household registration. As the definition and the method of data collection are not the same as well as some other reason, the data under the same or similar heading may be different. The readers should pay attention to this when they use the data.

IV. The new cities and towns, which have being set up since 1984, have a large number of agricultural population. Especially in recent years, many townships changed into towns and this made population of towns sharply increased. Compared with the data before 1984, the percentage of non-agricultural population in cities and towns become much lower. For convenience of the users, the data of city and town population were tabulated with two concepts in the 1990 population census, and tabulated only with the second concept in the 1993 population change survey. The two concepts are as follows:

The first concept (according to the administrative division)

City population — — total population living in the administrative division of the cities (including towns under the jurisdiction of city but excluding counties under jurisdiction of city);

Town population — — total population living in the administrative division of the towns under the counties (excluding towns under the jurisdiction of city);

County population — — total population of townships under the counties.

The second concept:

City population — — total population living in the districts of cities which are sub-divided into districts and living in the street committees of cities which are not sub-divided into districts;

Town population — — total population living in the neighborhood committees of towns under the jurisdiction of cities which are not sub-divided into districts and living in the neighborhood committees of towns directly under county's jurisdiction;

County population — — total population that are not included in the cities and towns.

V. Rich data were collected in the 1990 population census of China, but only a part of the data are published every year due to the limited space of the yearbook. The data will become more detail and completed if the readers can combine the data published in the four previous yearbooks together when they are using the data.

VI. Unless it is specified, all the data refer to the total population of the 30 provinces, autonomous regions and municipalities on the mainland of China excluding the servicemen and the population of Taiwan, Hongkong and Macao.

VII. We want express our thanks to the Department of Planning and Statistics of the State Family Planning Commission, the Department of Synthetic and Planning of the State Civil Affair Ministry, the Third Bureau of the Public Security Ministry and the other departments which have provided us with the data for this yearbook.

VIII. The explanation of the symbols in the tables of this yearbook:

"..." refers to magnitude less than minimum unit employed.

" " or "—" refers to data unknown or not available.

" * " or "①" refers to note below the table.

CONTENTS

Part One: Figures of the Annual Population Change Survey in 1993

Stable with a slight decline for China's population growth in 1993	(3)
Reasons of CBR decline in 1993	(5)
Explanations	(7)
1-1 Population change status by province	(8)
1-2 Population by sex and Province	(10)
1-3 Population by age and sex	(11)
1-4 City population by age and sex	(14)
1-5 Town population by age and sex	(17)
1-6 County population by age and sex	(20)
1-7 Index of age composition by province	(23)
1-8 Household and population in family and non-family household by province	(24)
1-9 Average size of family household by province	(25)
1-10 Family household with people aged 65 and over by province	(26)
1-11 Distribution of population according to educational level by sex and province	(27)
1-12 Distribution of population aged 6 and over according to educational level by age and sex	(30)
1-13 Distribution of population aged 15 and over according to marital status by age and educational level	(36)
1-14 Mean age at first marriage of women aged 15-49 in recent years by province	(54)
1-15 Mean age at first marriage of city women aged 15-49 in recent years by province	(55)
1-16 Mean age at first marriage of town women aged 15-49 in recent years by province ...	(56)
1-17 Mean age at first marriage of county women aged 15-49 in recent years by province	(57)
1-18 Proportion and number of women aged 15-49 who were firstly married in recent years and gave first birth in 1992	(58)
1-19 Number of women already have had one living child and giving birth in 1993	(59)
1-20 Number of birth by parity, sex and province	(60)
1-21 Number of death by age	(62)
1-22 Number of in-migrants by province	(64)
1-23 Number of out-migrants by province	(65)
1-24 Distribution of immigrants according to status of inter-province and between provinces	(66)
1-25 Distribution of out-migrants according to status of inter-province and between provinces	(66)

Part Two: Figures of the 1990 Population Census

2-1 Agricultural and non-agricultural population in county(including town under county) and city(excluding county) by neighborhood and village committee	(69)
2-2 Population by age group and province	(149)
2-3 Population by nationality and educational level	(152)
2-4 Illiterate and semi-literate population by nationality and sex	(158)
2-5 Illiterate and semi-literate population aged 15 and over by age and sex	(162)
2-6 Illiterate and semi-literate population aged 15 and over in city by age and sex	(166)
2-7 Illiterate and semi-literate population aged 15 and over in town by age and sex	(170)
2-8 Illiterate and semi-literate population aged 15 and over in county by age and sex	(174)
2-9 Working person by two digits classification of occupation and province	(178)
2-10 Working person by three digits classification, sex and educational level	(188)
2-11 Population aged 15 and over by age, sex and marriage status	(210)
2-12 Households with more than one nationality by province	(258)
2-13 Households with people aged 60 and over by province	(259)
2-14 Households by type of family household and province	(262)
2-15 City households by type of family household and province	(264)
2-16 Town households by type of family household and province	(266)
2-17 County households by type of family household and province	(268)
2-18 Women giving twin births in 1989 and its proportion by age	(270)
2-19 City women giving twin births in 1989 and their proportion by age	(271)
2-20 Town women giving twin births in 1989 and their proportion by age	(272)
2-21 County women giving twin births in 1989 and their proportion by age	(273)
2-22 Number of deaths by province (1989. 1. 1—1990. 6. 30)	(274)
2-23 Number of city deaths by province (1989. 1. 1—1990. 6. 30)	(276)
2-24 Number of town deaths by province (1989. 1. 1—1990. 6. 30)	(278)
2-25 Number of county deaths by province (1989. 1. 1—1990. 6. 30)	(280)
2-26 In-migrants according to their current residence and type of usual residence of July 1, 1985 by sex and cause of migration	(282)
2-27 Age-parity-specific fertility rate of Beijing women in 1989	(322)
2-28 Age-parity-specific fertility rate of Tianjin women in 1989	(324)
2-29 Age-parity-specific fertility rate of Hebei women in 1989	(326)
2-30 Age-parity-specific fertility rate of Shanxi women in 1989	(328)
2-31 Age-parity-specific fertility rate of Inner Mongolian women in 1989	(330)
2-32 Age-parity-specific fertility rate of Liaoning women in 1989	(332)
2-33 Age-parity-specific fertility rate of Jilin women in 1989	(334)
2-34 Age-parity-specific fertility rate of Heilongjiang women in 1989	(336)
2-35 Age-parity-specific fertility rate of Shanghai women in 1989	(338)

2-36 Age—parity—specific fertility rate of Jiangsu women in 1989	(340)
2-37 Age—parity—specific fertility rate of Zhejiang women in 1989	(342)
2-38 Age—parity—specific fertility rate of Anhui women in 1989	(244)
2-39 Age—parity—specific fertility rate of Fujian women in 1989	(346)
2-40 Age—parity—specific fertility rate of Jiangxi women in 1989	(348)
2-41 Age—parity—specific fertility rate of Shandong women in 1989	(350)
2-42 Age—parity—specific fertility rate of Henan women in 1989	(352)
2-43 Age—parity—specific fertility rate of Hubei women in 1989	(354)
2-44 Age—parity—specific fertility rate of Hunan women in 1989	(356)
2-45 Age—parity—specific fertility rate of Guangdong women in 1989	(358)
2-46 Age—parity—specific fertility rate of Guangxi women in 1989	(360)
2-47 Age—parity—specific fertility rate of Hainan women in 1989	(362)
2-48 Age—parity—specific fertility rate of Sichuan women in 1989	(364)
2-49 Age—parity—specific fertility rate of Guizhou women in 1989	(366)
2-50 Age—parity—specific fertility rate of Yunnan women in 1989	(368)
2-51 Age—parity—specific fertility rate of Tibetan women in 1989	(370)
2-52 Age—parity—specific fertility rate of Shaanxi women in 1989	(372)
2-53 Age—parity—specific fertility rate of Gansu women in 1989	(374)
2-54 Age—parity—specific fertility rate of Qinghai women in 1989	(376)
2-55 Age—parity—specific fertility rate of Ningxia women in 1989	(378)
2-56 Age—parity—specific fertility rate of Xinjiang women in 1989	(380)

Part Three: Papers on data of the 1990 Population Census

Less students and more working people in age group of 15—24	(385)
The educational quality of working people demanding prompt solution	(388)
How many people are engaging in agriculture?	(390)
Distribution of working people according to agricultural and non—agricultural household	(392)
The educational level much high for minority population but a large gap between them	(395)
Status and trends of age structure between husband and wife	(398)
There are 7.86 million single people aged 30—44	(401)
Characteristics of women with twin birth	(403)

Part Four: Figures of population statistics over the years

A) Household and population

4-1 Household and population over the past years	(408)
4-2 Agricultural and non—agricultural population over the past years	(409)
4-3 Population Density over the past years	(410)

4-4 Population of Taiwan, Hong Kong and Macao over the past years	(411)
4-5 Household and population over the past years by province	(412)

B) Population of city/town

4-6 Composition of rural—urban population over the past years	(430)
4-7 Population of city/town over the past years	(431)
4-8 Population of city/town in selected years by province	(432)
4-9 Number of city classified by their non—agricultural population	(436)

C) Population natural change

4-10 Population Change over the past years	(438)
4-11 Population natural change in selected years by province	(439)

D) Education level

4-12 Number of schools and teachers by level of school	(444)
4-13 Number of secondary schools and teachers by type of school	(446)
4-14 Number of students of college and university by type of students	(448)
4-15 Number of students of primary schools by type of students	(448)
4-16 Number of schools special for blind, deaf and mute by type of students	(449)
4-17 Number of students of kindergarten	(449)
4-18 Number of students of secondary schools by type of students	(450)
4-19 Proportion of graduate students in junior middle and primary schools	(454)
4-20 Percentage of school—aged children enrolled	(454)

Part Five: Figures of the household registration in 1993

5-1 Household and population	(457)
5-2 Non—agricultural and agricultural population	(458)
5-3 Proportion of non—agricultural and agricultural population	(460)
5-4 Number of cities, counties and towns under county and their population	(461)
5-5 Sex-ratio of total population and population in city, county and town under county ...	(462)
5-6 Administrative division	(463)
5-7 Population of 22 cities in the coastal areas and their population change	(464)
5-8 Number of cities at prefectural and county level, their population and non—agricultural population	(466)
5-9 City by number of population	(467)
5-10 City and population according to the order of their total population	(468)